
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2008. szeptember 11-én
megtartott képviselő-testületi ülésén.

Ülés helye: Szabó Károly Művelődési Ház és Könyvtár

Jelen vannak: Nosza József polgármester, Bácskay Tamás alpolgármester, Kovács László, 
Nyíri László, Széplaki Zoltán, Molnár Sándor, dr. Mieczynszky Ernő, Smiri László, 
Mikó Imre képviselő, Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző, Smiriné Papp Katalin pü-i 
csop. vez., Török Imre Általános Iskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
igazgatója, Hangyál István szennyvízberuházás műszaki ellenőre

Hiányzik: Kurilla Olivér képviselő

Nosza József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes. 
A napirendi pontok közzé, második napirendi pontként javasolja felvenni a 
szennyvízberuházásról szóló tájékoztatót.
Javaslatára a képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi napirendi pontokat hagyja jóvá:

N A P I R E N D

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről

Előadó: Nosza József polgármester

2. Szennyvízberuházásról szóló tájékoztató
Előadó: Hangyál István műszaki ellenőr

3. Beszámoló az önkormányzat 2008. I. félévi gazdálkodásáról
Előadó: Nosza József polgármester

4. Az önkormányzat 2008. évi költségvetési rendeletének módosítása
Előadó: Nosza József polgármester

5. Települési sportkoncepció elkészítése, az önkormányzat sportról szóló rendeletének 
felülvizsgálata. 
           Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző 

6. Idősek otthona létesítésének megvitatása
           Előadó: Nosza József  polgármester

7. Bejelentések



8. Önkormányzati kitüntetések és díjak adományozásáról döntés. (zárt ülés)
           Előadó: Nosza József polgármester 

9. Lakáscélú támogatásokról döntés (zárt ülés)
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző

Első napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés 
között történt fontosabb eseményekről

Előadó: Nosza József polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző kiegészítésként elmondja, hogy a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásánál a 154-es számú határozat végrehajtása kimaradt, a 
kiegészítés, hogy a szerződés megkötésre került.

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő kérdezi, hogy a romániai testvértelepülés újrafelvételével 
kapcsolatban történt-e valami előrelépés?

Nosza József polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, hogy beszélt a polgármesterrel, 
aki nem látja akadályát a kapcsolatfelvételnek. Megegyeztek, hogy levél formájában 
fogja megkeresni a település képviselő-testületét.
Javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül
- az alábbi határozatot hozza:  

160/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a lejárt határidejű határozatokról szóló beszámolót,
valamint a két ülés között történt fontosabb eseményekről

szóló beszámolót elfogadja

Második napirendi pont: Szennyvízberuházásról szóló tájékoztató
Előadó: Hangyál István műszaki ellenőr

Nosza József polgármester elmondja, hogy újra folyik a beruházás a településen. Eddig 
semmilyen panasz nem volt a munkákkal kapcsolatban. Kérte a kivitelezőt, hogy 
használják ki a kedvező időjárást a feladatok elvégzésére.

Hangyál István műszaki ellenőr elmondja, hogy a szerződéskötést követően a kivitelezők 
felvonultak a munkaterületre. Az anyagoknak a megrendelése folyamatban van, ezért 
csak a házi bekötéseket tudták végezni. Az UVIÉP Kft. részéről 3 csapat dolgozik. 
Elvégezték a Széchenyi utca északi részén és a Puskin utcán a házi bekötéseket, mivel 
nem volt meg a kellő csőmennyiség, ezért a vákuumvezetékeket nem tudták lefektetni.
Elkészült továbbá 2 átvezetés a 47-es számú főközlekedési út alatt. A BÓLEM Kft. 2 
csapattal dolgozik, az egyik a tisztítótelepen vízzárás próbát végeztek, úgy tűnik, hogy 
mind a két medence vízzáró. Megkapták az engedélyt a föld visszatöltésére. Az 
alvállalkozóval megkötötték a szerződést az épület megépítésére. A másik csapat a 
Széchenyi utca másik részén a házi bekötéseket végezte el. Lényegesen másabb a 
munkaterület, az előző kivitelezőhöz viszonyítva. Szorgalmazza, hogy próbáljanak 
meg több csapattal a területre jönni, hogy ameddig jó az idő, addig minél több feladat 
legyen megcsinálva. Folyamatosan ellenőrzik az előző kivitelező munkáit és a hibákat 
próbálják kijavítani. A polgármester napi kapcsolatban van a kivitelezővel. A külső 

2



utcákat próbálják hamarabb megcsinálni, mert az előző évből már tudják, hogy nagy a 
sár azon a területen.

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő elmondja, hogy az elmúlt időszakhoz képest látható a 
pozitív változás. A munkaterületek biztonságosak, úgy gondolja, hogy meg lehetnek 
elégedve a jelenlegi kivitelezővel.

Dr. Bácskay Tamás alpolgármester kérdezi, hogy a kivitelező a megadott határidőre el tudja-
e végezni a munkákat?

Hangyál István műszaki vezető a kérdésre válaszolva elmondja, hogy egy forrást az idén 
felkell használni. Jó lett volna azonnal megkezdeni a munkát, de nem volt anyag. Ő 
bízik benne, hogy mindent megtesznek annak érdekében, hogy a vállalásuk teljesüljön.

Nosza József polgármester elmondja, hogy a TEKI támogatást december 31-ig fel kell 
használni. Megköszöni Hangyál Istvánnak a beszámolóját.

Harmadik napirendi pont: Beszámoló az önkormányzat 2008. I. félévi gazdálkodásáról
Előadó: Nosza József polgármester

Nosza József polgármester elmondja, hogy a kiküldött anyagból megállapítható, hogy a 
folyamatos működés biztosított volt. A kiadások időarányosak. Átmeneti hiány miatt a
hitelkerethez kellett nyúlni , mert az ökocentrum finanszírozása csúszott.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja a beszámolót.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:  

161/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

az önkormányzat 2008. I. félévi gazdálkodásáról
szóló beszámolót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Nosza József polgármester

Nosza József polgármester elmondja, hogy ide tartozik még, a folyószámla hitelkeretnek a 
megbeszélése. Úgy gondolják, hogy szükségük van ennek a keretnek a 
meghosszabbítására a szennyvízberuházás miatt.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja a
39 MFt-os folyószámla hitel szerződés megkötését.

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő kérdezi, hogy eddig is 39 MFt-os volt-e a hitelkeret, ha 
nem akkor mi indokolta az emelést?

Nosza József polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, hogy az előző évben is ennyi volt 
a költségvetés alapján megigényelhető hitelkeret összeg. Most van lehetőség a 
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szerződés meghosszabbítására, amit javasol.
Javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül
- az alábbi határozatot hozza:  

162/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt,
hogy az OTP Bank Nyrt. Dél-alföldi Régió Békéscsabai Igazgatóságától

az önkormányzat, átmeneti likviditási hiányának fedezetéül 39.000.000 Ft,
azaz Harminckilencmillió forint összegű folyószámla hitelkeretet igényeljen

1 éves futamidőre.
A hitel fedezete a mindenkori éves költségvetés,

valamint az állami hozzájárulások elnevezésű alszámlára érkező bevételek.
Az önkormányzat vállalja a felvételre kerülő hitel és járulékainak a visszafizetését.

Határidő: azonnal
Felelős: Nosza József polgármester

Negyedik napirendi pont: Az önkormányzat 2008. évi költségvetési rendeletének 
módosítása

Előadó: Nosza József polgármester

Nosza József polgármester elmondja, hogy a költségvetési rendeletet a testületi korábbi 
döntéseinek megfelelően módosítani kellett.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a rendelet módosítást 
elfogadásra javasolják a testület korábbi döntései alapján.

Smiri László képviselő, az Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság elfogadásra
javasolja a költségvetési rendelet módosítását.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi rendeletet alkotja:

Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete
16/2008/        /

számú önkormányzati rendelete

az önkormányzat 2008. évi költségvetéséről szóló
3/2008.(II.22.) önkormányzati rendelet

módosításáról

(A rendelet szó szerinti szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Ötödik napirendi pont: Települési sportkoncepció elkészítése, az önkormányzat sportról 
szóló rendeletének felülvizsgálata. 
           Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző
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Nyíri László képviselő, a Művelődési, Sport és Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
törvényi változások miatt kell megalkotnia a testületnek a település sportkoncepcióját. 
A bizottság a koncepció elfogadását javasolja. 

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy a bizottság a következő 5. ponthoz 
történő kiegészítéssel javasolja elfogadni a koncepciót: Az önkormányzat kinyilvánítja
azon szándékát, hogy csatlakozik a régiós, határon átnyúló sport rendezvényekhez, 
projektekhez, pályázatokhoz.

Smiri László képviselő, az Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság elfogadásra
javasolja a sportkoncepciót. Kérdezi, hogy az iskolában osztályonként hány 
testnevelés óra van?

Török Imre az Általános Iskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény igazgatója a 
kérdésre válaszolva elmondja, hogy első osztályban heti 3,5 óra, másodiktól nyolcadik
osztályig heti 3 óra.

Smiri László képviselő elmondja, hogy addig amíg a mindennapos testnevelést nem vezetik 
be addig nem igazán fontos a sportkoncepció. A gyerekeknek a szellemi, testi 
fejlődéséhez nagyon fontos a sport.

Nosza József polgármester elmondja, ha bármilyen változtatás fog történni, az átvezetik a 
sportkoncepción.

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő kérdezi, hogy egyedül anyagi akadálya van-e a 
mindennapos testnevelésnek?

Török Imre az Általános Iskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény igazgatója a 
kérdésre válaszolva elmondja, hogy a mindennapos testneveléssel lehet emelni a 
kötelező óraszámot, de az anyagi feltételek nem adottak. Elmondja, hogy ha a 
fenntartó biztosítja ennek a forrását, akkor megoldható a mindennapos testnevelés.

Széplaki Zoltán képviselőt aggasztja a gyerekek hozzáállása a sporthoz. Amikor a gyereknek
van kedve akkor megcsinálja, ha nincsen kedve akkor nem csinálja. Ameddig a 
gyerekek nem érzik a sport fontosságát addig nem biztos, hogy csak pénz kérdése az 
egész. A fiatalokat lefoglalja a számítógép és egyéb dolgok.

Smiri László képviselő szerint nem mindegy, hogy versenysportról beszélnek, vagy az 
általános iskolai testnevelés óráról.

Széplaki Zoltán képviselő úgy gondolja, hogy az általános iskolában kezdődik és a 
versenysporttal folytatódik a sport. Aki az általános iskolában nem úgy áll hozzá, az a 
versenysportban sem fog eredményeket elérni.

Smiri László képviselő úgy látja, hogy ez nem szeretem kérdése, ez kötelező, ezt 
osztályozzák, szerinte a gyerekek nagy többsége igyekvő.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző véleménye, hogy a gyerekek úgy mennek az 
óvodából az iskolába, hogy szeretnek mozogni. Felolvassa a közoktatásról szóló 
1993. évi LXXIX törvény 52.§. (10) bekezdését: Az általános iskola első-negyedik 
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évfolyamán biztosítani kell a mindennapos testmozgást. A mindennapos 
testmozgás a helyi tantervben meghatározott legalább heti három testnevelési óra és
a játékos testmozgás keretében valósul meg. Az általános iskola első-negyedik 
évfolyamain minden olyan tanítási napon, az iskolaotthonos nevelés és oktatás 
esetén minden olyan délelőtti tanítási időszakban, amelyben nincs testnevelési óra, 
meg kell szervezni a - tanuló életkorához és fejlettségéhez igazodó - játékos, 
egészségfejlesztő testmozgást. A játékos, egészségfejlesztő testmozgás ideje 
naponként legalább harminc perc, amelyet több, legalább tizenöt perces foglalkozás
keretében is meg lehet tartani. A játékos, egészségfejlesztő testmozgást a tanítási 
órák részeként és szükség szerint legfeljebb egy óraközi szünet ideje legfeljebb 
ötven százalékának felhasználásával lehet megszervezni.

Molnár Sándor képviselő elmondja, hogy a sportot elsősorban szeretni kell és meg kell 
szerettetni. Ha megszerette, akkor űzni fogja a sportot. Az egésznek az alapját az 
általános iskolában kell elkezdeni. Sok mindent meg lehet egyszerű körülmények 
között csinálni.

Nosza József polgármester elmondja, hogy a képviselő-testület az utóbbi időben próbált 
lehetőséget biztosítani. A sporttelep felújításával van lehetőség a sportra. A település 
méretéhez képest három komoly sportág van a labdarúgás, a kézilabda és a 
koronglövészet. Jó lenne ha egyre több fiatal választana a lehetőségek közül, sőt 
lehetőségeket kell biztosítani új sportágak kialakításához, mint pl: a tenisz, ami a 
koncepcióban is szerepel.

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő kérdezi, hogy helyi szinten milyen lehetőségek vannak a 
testmozgásra?

Török Imre az Általános Iskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény igazgatója a 
kérdésre válaszolva elmondja, hogy az iskolai testnevelés és sport két dologból 
tevődik össze, a testnevelés órákból és a délutáni sporttevékenységből. Délután 8 
csoport működik, itt az iskolai tanulók fele vett részt a 2x45 perces foglalkozáson. Az 
alsóban van lehetőség játékos tevékenységre, sportjellegű mozgásra.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi rendeletet alkotja:

Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete
17/2008/        /

számú önkormányzati rendelete

a 25/2003.(X.15.) számú
sportról szóló önkormányzati rendelet

hatályon kívül helyezéséről

(A rendelet szó szerinti szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:  
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163/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a település sportkoncepcióját elfogadja
az alábbi 5. ponthoz történő kiegészítéssel:

Az önkormányzat kinyilvánítja azon szándékát, hogy
csatlakozik a régiós, határon átnyúló sport rendezvényekhez,

projektekhez, pályázatokhoz.

(A sportkoncepció a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Hatodik napirendi pont: Idősek otthona létesítésének megvitatása
           Előadó: Nosza József  polgármester

Nosza József polgármester elmondja, hogy a testület határozata szerint megkereste a 
Református Egyházat, hogy van-e módjuk és lehetőségük idősek otthona létesítésében 
részt venni. A tiszteletes asszony levelét kiküldték a képviselőknek, amiben 
tájékoztatta a testületet, hogy nincsen módjuk és lehetőségük részt vállalni az 
intézmény megvalósításában. Lakossági fórumot tartottak, amelyen a lakosság köréből
sokan megjelentek. Úgy gondolták, hogy egy helyszín lehet alkalmas az 50 főt 
befogadó intézmény megépítésére, a volt óvoda és az általános iskola mögötti terület. 
A tervező 1000 m2-ben határozta meg az épület alapterületét és azt mondta, hogy a 
javasolt terület nem alkalmas egy ilyen intézmény megépítéséhez. Tehát új területet 
kell keresniük a településen belül.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság tárgyalta a 
témát, ahol szembesültek azzal a ténnyel, hogy a megjelölt terület nem alkalmas a 
megvalósításra. Így érdemben nem tudott a bizottság dönteni.

Nyíri László képviselő, a Művelődési, Sport és Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
bizottság úgy döntött, hogy a lehetséges helyszínek közül kell választani alkalmas 
területet.

Smiri László képviselő, az Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a helyszínnek kérdése 
volt vitatott. Felmerült a liget, a vásártér, a Berényi úti terület, a Szilasi Imre féle 
porta. A bizottság javasolja, hogy egy alkalmas területet jelöljenek ki.

Nosza József polgármester elmondja, hogy felmerült továbbá a régi malom területe, ami most
a Gyaraki Sándor telephelye, illetve a Paprévi kert terület. Bármilyen alkalmasnak ítélt
területre vonatkozó ötletet szívesen fogadnak. Olyan területre van szükség, ahol 
parkot, parkolót is ki lehet alakítani.

Mikó Imre képviselő úgy gondolja, hogy mindenképpen el kell fogadni a tervező 
véleményét. Az elsődleges szempont az, hogy tágas legyen, illetve később bővíthető 
legyen. Más terület után kell nézni.

Molnár Sándor képviselő sérelmezi, hogy a képviselők a lakossági fórumra nem kaptak 
meghívót. Emelte volna a színvonalat. Mindenképpen azon vannak, hogy 
megvalósuljon ez az intézmény. Úgy gondolja, hogy a 47-es főút mellett nem biztos, 
hogy alkalmas lenne, ugyanis nagy a forgalom, nem csendes a helyszín.
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Nosza József polgármester elmondja, hogy a civil szervezetekkel egyeztetett, a Nőklubbal, 
Nyugdíjas Klubbal, Mozgáskorlátozottak Egyesületével. A képviselőknek az 
augusztusi rendkívüli képviselő-testületi ülésen elmondta, hogy mikor lesz a lakossági 
fórum, a kábel televízióban is 2,5 héten keresztül meg volt hirdetve. Négy képviselő 
volt jelen az egyeztetésen. A későbbiekben fognak küldeni külön meghívót.

Smiri László képviselő kéri, hogy ha ilyen rendezvény van a településen arra a képviselők is 
kapjanak meghívót. Ez testületet érintő kérdés volt.

Dr. Miecyznszky Ernő képviselő csatlakozik az előtte szólóhoz. Úgy gondolja, hogy úgy 
korrekt, ha a lakosság tudja, hogy itt két éven belül nemhogy nem épül meg a 
létesítmény, de még pályázati lehetőség sincsen.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy az idősek otthona létesítésével 
kapcsolatosan három határozatot hozott a képviselő-testület. Ennek megfelelően jártak
el.

Széplaki Zoltán képviselő úgy gondolja, hogy fontos volt a fórum, szándékozzanak ezzel a 
témával foglalkozni. Sajnos ott megakadt a dolog, hogy kiderült nem alkalmas a 
kijelölt terület. A bizottsági ülésen kaptak egy listát, hogy milyen feltételek 
szükségesek egy ilyen intézmény megvalósításához. Ezt érdemes enne mindenkinek 
átnézni. 178 MFt lenne a költsége a otthon megépítésének. Ezt az összeget az 
önkormányzat saját erőből finanszírozni nem tudja. Ehhez pályázatot kell benyújtani. 
Jelenleg nincsen pályázati lehetőség, de a testület legyen felkészülve tervekkel, hogy 
ha kiírnak egy ilyen jellegű pályázatot, akkor be tudják nyújtani. Javasolja terv 
készítését és helyszín megjelölését.

Nosza József polgármester elmondja, hogy eddig sem volt titok, hogy az elkövetkező 
időszakban nincsen lehetőség az intézmény megépítésére ez a lakossági fórumon is 
elhangzott. A listát az összeggel szándékosan nem tette közre, mert ez csak az épületre
vonatkozó megközelítő szám, összességében 200-300 MFt-ba kerülne az egész 
megvalósítás. 

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző szerint a terv mellé hatásvizsgálatot kell végezni 
bevételi és kiadási oldal tekintetében, mert ez nem kötelező feladat.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:  

164/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

1./ Megbízza a polgármestert, hogy tegyen javaslatot
az Idősek Otthona helyszínére vonatkozóan.

2./ A képviselő-testület megbízza a Polgármesteri Hivatalát,
hogy készítsen hatásvizsgálatot a beruházás és az

Idősek Otthona működtetésének költségeiről.

Határidő: 2008. november 27.
Felelős: Nosza József polgármester
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Hetedik napirendi pont: Bejelentések

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző első bejelentésként elmondja, hogy belső ellenőrzési 
tervet november 15-ig kell elfogadnia a képviselő-testületnek, tekintettel arra, hogy a 
következő ülés november 27-én lesz terjesztették elő a tervezetet.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:  

165/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete
az önkormányzat 2009. évi ellenőrzési tervét elfogadja.

(Az ellenőrzési terv a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Határidő: folyamatos, beszámolásra 2009. évi zárszámadás időpontja
Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző

Nosza József polgármester második bejelentésként elmondja, hogy felmerült a Körösön a 
sétahajózásnak a lehetősége. Átadja az alpolgármesternek a szót, aki elkészítette az 
előterjesztést.

Bácskay Tamás alpolgármester elmondja, hogy korábban volt a Körösön sétahajózás. 
Elháríthatatlan akadályok nem merültek fel a hajózással kapcsolatban. Úgy gondolja, 
hogy akkor lehet sikeres, ha az érintett települések is csatlakoznak. A beindítás több 
10 MFt is lehet. Megnéztek egy hajót, ami a Dunán volt, az ára 11MFt volt, emellett a 
hajót üzembe kell helyezni és üzemeltetni kell. Ezt a település egyedül nem tudja 
megvalósítani. Köröstarcsa központi helyen van, ugyanis a Körös felfelé és lefelé is 
hajózható. Nemcsak pénzre, hanem sok munkára van és lesz szükség.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja, 
hogy további tárgyalások történjenek ebben a kérdésben.

Nosza József polgármester elmondja, hogy a költségek magasak, ezt egyedül nem lehet 
megvalósítani, ez csak hálózatban működtethető. Felveszi az érintett települések 
polgármestereivel a kapcsolatot és megnézik milyen elképzelések vannak.
Javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül
- az alábbi határozatot hozza:  

166/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

megbízza a polgármestert, hogy a Körösön történő hajózás
érdekében vegye fel a kapcsolatot az érintett

települések polgármestereivel.

Határidő: 2008. november 27.
Felelős: Nosza József polgármester
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Nosza József polgármester harmadik bejelentésként elmondja, hogy a Tolna megyei 
polgármesterek a kisiskolák megmentéséért fogtak össze, mert az iskolák 
finanszírozása tarthatatlan, nem adnak elég támogatást, így a kisebb iskolák 
megszűnnek, mert az önkormányzat nem tudja kiegészíteni a normatívát. Ezen 
levelüket a Békés megye Képviselő-testületének is megküldték, akik csatlakoznak és 
egyetértenek a felhívással. Már a júniusi képviselő-testületi ülésen is volt erről szó, de 
a döntést a testület elhalasztotta a soron következő ülésre. Úgy gondolja, hogy ehhez a 
felhíváshoz csatlakozni kell.

Nyíri László képviselő, a Művelődési, Sport és Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
bizottság javasolja, hogy a testület csatlakozzon a felhíváshoz.

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő sérelmezte, hogy a júniusi képviselő-testületi ülésen ezt a 
levelet nem kapták meg a képviselők a testületi anyagban, akkor ennek hiányában nem
tudtak dönteni. A tartalmával és a szándékkal egyetért.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:  

167/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

egyetért a Tolna megyei polgármesterek 
kisiskolák megmentésére vonatkozó felhívásával.

1./ Tiltakozik és elutasítja a kisiskolák bezárására irányuló
kormányzati törekvéseket.

2./ Csatlakozik és egyetért a Tolna Megyei Közgyűlés Elnöke általi
- mellékelt – felhíváshoz.

3./ Megbízza a polgármestert a nyilatkozat aláírásával.

Határidő: azonnal
Felelős: Nosza József polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző kéri, hogy a Polgármesteri Hivatal szervezeti 
meghatározására vonatkozó javaslatot az előterjesztés szerint fogadja el a képviselő-
testület.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja, 
az előterjesztés elfogadását.

Smiri László képviselő, az Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság elfogadásra
javasolja z előterjesztést.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:  
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168/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

1 fő létszámbővítést engedélyez 2008. október 1. napjával
a Köröstarcsa Község Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában.

A létszámbővítés fedezetét a belső átcsoportosításból
kell biztosítani.

Határidő: 2008. október 1.
Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző ötödik bejelentésként elmondja, hogy a Békési 
Kistérség kistérségi közoktatási tervét a nagy terjedelemre való tekintettel az internet 
eléréssel rendelkező 8 képviselő részére e-mail-ben küldték meg. Kéri, hogy fogadja el
a képviselő-testület. Az 1993. évi többször módosított Közoktatási törvény 85.§. (4)- 
(5) bekezdésében rendelkezik az önkormányzati intézkedési terv készítéséről. E szerint
az önkormányzat önállóan, vagy más önkormányzattal közösen köteles a közoktatási 
feladat megszervezéséhez szükséges önkormányzati döntés-előkészítést szolgáló 
feladat-ellátási, intézményhálózat-működtetési és fejlesztési tervet (intézkedési tervet) 
készíteni. Nem kell a helyi önkormányzatnak intézkedési tervet készíteni, ha tagja a 
többcélú kistérségi társulásnak, és a többcélú kistérségi társulás önálló intézkedési 
terve a települések szerinti bontásban tartalmazza mindazt, amit az önkormányzati 
intézkedési tervnek tartalmaznia kell.

Nyíri László képviselő, a Művelődési, Sport és Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
bizottság javasolja a közoktatási terv elfogadását.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:  

169/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

elfogadja a:
1./ „Békési Kistérségi Társulás Kistérségi Közoktatási

Intézkedési Terv 2008-2013” dokumentumot.

2./ a Köröstarcsa Község Önkormányzata Általános Iskola és
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és

Napköziotthonos Óvoda 
esélyegyenlőségi helyzetelemzését és

esélyegyenlőségi programját.

Határidő: azonnal
Felelős: Nosza József polgármester
Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző

Nosza József polgármester hatodik bejelentésként elmondja, hogy a háziorvosok jelezték az 
önkormányzat felé, hogy a rendelési időt szeretnék módosítani. Mivel az 
önkormányzatnak feladat átvállalási szerződése van a háziorvosokkal, ezért a 
módosítást a testületnek is el kell fogadnia.
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Dr. Mieczynszky Ernő képviselő, háziorvos elmondja, hogy ez egy jelentős változás. Több 
ok miatt van erre a lépésre szükség. Körzetenként napi négy órában fognak rendelni. 
Az I-es körzetben minden nap 8.00-12.00 óráig, a II-es körzetben minden nap 9.30-
13.30 óráig. Így jobb a lakosságnak is, mert 8.00-13.30 ig van orvos a rendelőben, ezt 
követően délután 4.00 óráig az ismert telefonszámokat hívhatják. Az I-es körzetben ezt
követően ketten fogják ellátni a feladatokat egy orvossal és egy asszisztenciával. A II-
es körzetben az asszisztencia ezt követően 4 órában fog dolgozni. Erre a lépésre 
gazdasági okokból volt szükség.

Nyíri László képviselő, a Művelődési, Sport és Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
bizottság tudomásul vette a tájékoztatást és javasolja a képviselő-testületnek a 
rendelési idő módosításának elfogadását.

Smiri László képviselő kérdezi, hogy ellátják-e egymás betegeit?

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő, háziorvos a kérdésre válaszolva elmondja, hogy csak 
sürgős esetben látják el egymás betegeit.

Nosza József polgármester elmondja, hogy reméli, hogy nem fog fennakadást okozni a 
rendelési idő módosítás. Törvény nem kötelezi az orvosokat, hogy délután is 
rendeljenek. Ha az ÁNTSZ hozzájárul, akkor az önkormányzatnak nem lehet aggálya.

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő, háziorvos elmondja, hogy a 2006. óta érvényben lévő 
rendelet szerint 15 óra kötelező rendelési idő van meghatározva. Természetesen ezt 
nem szeretnék, tartani kívánják a napi 4 órát.

Kovács László képviselő kérdezi, hogy mikortól lépne hatályba az új rendelési idő?

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő, háziorvos elmondja, hogy tulajdonképpen már így 
rendelnek, mert a nyári rendelési idő után már nem akarták a lakosságot erre a pár 
hétre összezavarni a rendelési idő módosítgatásával. Az engedélyt az ÁNTSZ-hez kell 
benyújtani, az önkormányzatnak az hozzájárulása szükséges. Igazság szerint 
szeptember 15-től rendelnének így.

Bácskay Tamás alpolgármester elmondja, hogy a magyar egészségügy átalakulás előtt áll. A 
jelenleg kialakult helyzet feltétlenül szükségessé teszi a nagyobb mértékű 
változásoknak a meglépését. Minden változással átállással társul, de akkor lehet 
javítani valamin, ha a közben felmerülő problémákat megoldjuk. Ha valakinek 
problémát jelent, akkor jelezzék a háziorvosoknak.

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő, háziorvos elmondja, hogy megváltoztak a körülmények. 
Az egészségügyi ellátás módosítására irányuló rendelkezések lehetőséget adnak arra, 
hogy a beteg bejelentkezzen az orvoshoz, ezáltal rugalmasabb lett az ellátás.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza:  

170/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

tudomásul veszi a 
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1./ DOTTORE Egészségügyi Szolgáltató Bt. 
(Köröstarcsa, Pipa u. 10.) rendelési idő módosítását

és megbízza a polgármestert, hogy a háziorvosi feladatok
egészségügyi formában történő ellátására kötött szerződés

3. számú melléklete ennek megfelelően kerüljön módosításra
az alábbiak szerint:

Rendelési idő: hétfőtől-péntekig 8.00-12.00.

2./ Dr. Bíró Egészségügyi Szolgáltató Bt.
(Köröstarcsa, Pipa u. 10.) rendelési idő módosítását

és megbízza a polgármestert, hogy a háziorvosi feladatok
egészségügyi formában történő ellátására kötött szerződés

3. számú melléklete ennek megfelelően kerüljön módosításra
az alábbiak szerint:

Rendelési idő: hétfőtől-péntekig 9.30-13.30.

Határidő: azonnal
Felelős: Nosza József polgármester

Nosza József polgármester hetedik bejelentésként elmondja, hogy megkereste a testületet a 
Békés Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Békési Polgári Védelmi Irodája 
támogatás kérés céljából.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság javasolja, 
hogy a ¾ éves beszámolónál térjenek vissza a kérdésre.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozza:  

171/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a Békés Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Békési Polgári Védelmi Irodája
támogatási kérelméről

a ¾ éves beszámoló tárgyalásakor dönt.

Határidő: 2008. november 27.
Felelős: Nosza József polgármester

Nosza József polgármester nyolcadik bejelentésként elmondja, hogy megkereste a testületet a
Békéscsabai Mentőalapítvány támogatás kérés céljából.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
forráshiány miatt nem tudja támogatni az alapítványt.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozza:  
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172/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

forráshiány miatt nem tudja támogatni
a Békéscsabai Mentőalapítványt.

Határidő: 2008. szeptember 30.
Felelős: Nosza József polgármester

Nosza József polgármester kilencedik bejelentésként elmondja, hogy a Békés város 
szervezésével Békés és Vésztő központtal szeretnének létrehozni egy szelektív 
hulladékgyűjtő rendszert. 2008. december 31-én  a helyi szeméttelep bezárásra kerül. 
Ha nem kapnak hosszabbítási engedélyt, akkor vidékre kell szállítani a hulladékot, ami
komoly díjemelést jelent. Három edény lenne kihelyezve a lakosokhoz. Egy edényben 
a hasznosítható hulladékokat gyűjtenék vegyesen (papír, műanyag, fém, doboz, üveg, 
textil), másik edényben a biológiailag lebomló hulladékok kerülnének és a jelenleg a 
lakosság rendelkezésére álló edényben a nem hasznosítható hulladékok kerülnének 
gyűjtésre. A hulladék begyűjtése két hetes ciklusban történne, egyik héten a 
hasznosítható hulladékok kerülnének begyűjtésre másik héten a már nem 
hasznosítható hulladékok. Így csak az elszállított hulladékért kellene fizetni. A 
DAREH támogatással egyidejűleg kerülne beadásra a pályázat.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja a szándéknyilatkozat 
aláírását.

Dr. Miecynszky Ernő képviselő szerint mindenképpen ez a jövő.

Dr. Bácskay Tamás alpolgármester elmondja, hogy a szelektív hulladékgyűjtésé a jövő, 
mind pénzügyi, mind természetvédelmi okokból. Ezt meg kell még a lakosságnak 
tanulnia.

Nosza József polgármester elmondja, hogy a megtanításra, oktatásra, kampányok 
megszervezésére is lehet támogatási kérelmet benyújtani.
Javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül – az alábbi határozatot hozza:  

173/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

egyetért azon kezdeményezéssel, hogy a
Dél-alföldi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás

szerves részeként
Békés megye tizenkét településén,

Köröstarcsára is vonatkozóan
a szelektív hulladékgyűjtés bevezetésére

tanulmányterv készüljön.

Határidő: 2008. november 15.
Felelős: Nosza József polgármester
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Nosza József polgármester tízedik bejelentésként elmondja, hogy Kovács László képviselő 
lemond október és november havi tiszteletdíjáról és kéri, hogy a felajánlott összeget a 
Köröstarcsa Idősekotthonáért Alapítvány támogatására csoportosítsák át.
Javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül – az alábbi határozatot hozza:  

174/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a Köröstarcsai Idősekotthonáért Alapítványt
64.500,-Ft-tal támogatja.

Ennek fedezetéül a Kovács László Pénzügyi Bizottsági elnök
által igénybe nem vett 2008. október, november havi

tiszteletdíjra betervezett összeg szolgál.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző

Nosza József polgármester kérdezi a képviselőket, hogy az október 23-i ünnepség ünnepi 
szónokára van-e valakinek javaslata?

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő javasolja Erdős Norbert országgyűlési képviselőt ünnepi 
szónoknak.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozza:  

175/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

felkéri Erdős Norbert országgyűlési képviselőt a település
október 23-i nemzeti ünnepsége ünnepi szónokának.

Határidő: 2008. október 23.
Felelős: Nosza József polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző következő bejelentésében javasolja az 
Alapszolgáltatási Központ vezetői állására vonatkozó pályázat kiírását. Az állás 2009. 
január 1-től betölthető, a pályázat elbírálása a soron következő képviselő-testületi 
ülésen történne.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozza:  

176/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

(5622 Köröstarcsa Kossuth tér 7.) pályázatot hirdet az önkormányzat 
fenntartásában működő Alapszolgáltatási Központ (5622 Köröstarcsa 
Kossuth tér 2.) vezetői álláshelyének betöltésére.
Az intézmény az alábbi szolgáltatásokat végzi:
- gyermekjóléti szolgáltatás,
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- házi segítségnyújtás
- étkeztetés,
- időskorúak nappali ellátása.
A vezető által ellátandó feladatok: vezetői feladat a szolgáltatások területén –
esetelosztás; nyilvántartások ellenőrzése; szakmai képviselet; munkáltatói 
jogkör gyakorlása; szolgáltatások megszervezése, biztosítása, ellenőrzése. Az
intézményvezető egyben a gyermekjóléti szolgákat, agy az idősek klubjának 
vezetői feladatát is ellátja.
Pályázati feltételek:
- 1/2000.(I.7.) SZCSM rendelet 3. számú mellékletének 3. pontja szerinti 
szakirányú szakképzettség, illetve a 15/1998.(IV.30.) NM rendelet 2. számú 
mellékletének I. rész I/1. pontja szerinti képesítés,
- legalább 5 év felsőfokú végzettséget vagy felsőfokú szakmai képesítést 
igénylő, a gyermekvédelem, illetve a szociális ellátás területén végzett 
munkakörben szerzett szakmai gyakorlat,
- szociális szakvizsga vagy annak hiányában a kinevezést követő 2 éven 
belül történő megszerzésének vállalása,
- büntetlen előélet.
Előnyt jelent: szociális szakvizsga.
A pályázathoz csatolni kell:
- a képesítést igazoló okiratok hitelesített másolatát,
- 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítványt,
- részletes szakmai önéletrajzot,
- az intézmény vezetésére vonatkozó programot a szakmai 
helyzetelemzésre épülő fejlesztési elképzelésekkel,
- a pályázó nyilatkozatát arról, hogy a pályázati anyagban foglalt 
személyes adatainak a pályázati eljárással összefüggő kezeléséhez 
hozzájárul,
- a pályázó nyilatkozatát arról, hogy a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 15. §-ának (8) 
bekezdésében meghatározott kizáró ok vele szemben nem áll fenn.
A közalkalmazotti jogviszony időtartama: a közalkalmazotti jogviszony 
határozatlan időre szól, újonnan létesített jogviszony esetén – a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény (Kjt.) 21/A. §
(4) bekezdésében foglaltak kivételével – 3 hónap próbaidő kikötésével.
A vezetői megbízás időtartama: 5 év.
Az álláshely betölthető: 2009. január 1.
Bérezés: a Kjt. és a 257/2000.(XII.26. Kormány rendeletben foglaltak 
szerint.
A pályázat benyújtásának határideje: a Szociális Közlönyben történő 
megjelenéstől számított 30. nap.
A pályázat benyújtásának helye: a pályázatot Köröstarcsa Község 
Önkormányzatának címezve, Nosza József polgármester részére kell 
benyújtani (5622 Köröstarcsa Kossuth tér 7.). A borítékra kérjük ráírni: 
„Pályázat Alapszolgáltatási Központ vezetői munkakörre.”
A pályázat elbírálásának határideje: 2008. november 27.
A pályázattal kapcsolatban felvilágosítás kérhető Pardiné dr. Szabó 
Zsuzsanna jegyzőtől a 66/480-827-es telefonszámon.
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Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete fenntartja azt a 
jogát, hogy – megfelelő pályázó hiányában – a pályázatot eredménytelennek 
nyilvánítsa.

Határidő: 2008. november 27.
Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy javasolják a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2009. évi fordulójához való 
csatlakozási szándékról döntsön a képviselő-testületnek. A felsőoktatási intézményben
tanuló diákok támogatására van ez az ösztöndíj. A csatlakozásról minden évben 
döntést kell hoznia a képviselő-testületnek. Javasolja, hogy az idén is csatlakozzanak a
programhoz.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozza:  

177/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete
visszavonhatatlan döntést hoz arról, hogy csatlakozik a

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj
pályázat 2009. évi fordulójához.

A képviselő-testület az ösztöndíj pályázat 
2009. évi fordulójának Általános Szerződési Feltételeit

elfogadja, és kötelezettséget vállal arra,
hogy a pályázatok kiírása, elbírálása, folyósítása során 

maradéktalanul az Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak
megfelelően jár el.

Határidő: 2008. szeptember 30. a határozat továbbítására
Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző bejelentésében elmondja, hogy a testület korábbi 
döntésének megfelelően a volt Házasságkötő teremnek elkészült a társasházzá 
nyilvánítása. A József A. u. 27. szám alatti orvosi lakásra vonatkozóan érdekezett egy 
vásárlási kérelem, de addig nem értékesíthető ameddig a korlátozottan forgalomképes 
vagyontárgyak között van nyilvántartva. Emiatt a zárszámadási rendelet 
önkormányzati vagyonra vonatkozó részét módosítani kell úgy, hogy a korlátozottan 
forgalomképes vagyontárgyak közül a Házasságkötőt és a József A. u. 27. szám alatti 
orvosi lakást a forgalomképes vagyontárgyak közzé kell sorolni.

Dr. Miecyznszky Ernő képviselő kérdezi, hogy a Házasságkötő teremre van-e előszerződés 
kötve, fizettek-e előleget?

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző a kérdésre válaszolva elmondja, hogy testületi döntés 
született, melyben meghatározták a vételárat és a társasházzá történő nyilvánítást 
kezdeményezték. Ha megvan a társasházzá nyilvánítás, utána lehet adásvételi 
szerződést kötni, a testületi határozatban nem volt arról szó, hogy előleget kérjenek a 
vevőtől.
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Dr. Mieczynszky Ernő képviselő javasolja, hogy a későbbiekben valamilyen biztosítékot 
kérjenek a vevőktől.

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 9 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi rendeletet alkotja:

Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete
18/2008/        /

számú önkormányzati rendelete

az önkormányzat 2007. évi gazdálkodásának
zárszámadásáról szóló

6/2008(IV.25.) önkormányzati rendelet 
módosításáról

(A rendelet szó szerinti szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 8 igen szavazattal, 1 
tartózkodással, ellenszavazat nélkül – az alábbi határozatot hozza:  

178/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

az önkormányzat vagyontárgyak értékesítése esetén
vagyoni biztosítékot kér.

Határidő: folyamatos
Felelős: Nosza József polgármester

Nosza József polgármester elmondja, hogy van két vagyont érintő bejelentés, amit javasol 
zárt ülésen megtárgyalni.
Javaslatára a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 3 ellenszavazattal, tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozza:  

179/2008.(IX.11.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete
a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény

12.§. (4) b, pontja alapján
vagyonával való rendelkezés tárgyalásakor

zárt ülést rendel el, tekintettel arra, hogy
a nyilvános tárgyalás üzleti érdeket sértene.

Dr. Mieczynszky Ernő képviselő felvilágosítást kér arról, hogy a Békés Megyei Hírlapban 
megjelent egy újságcikk munkahelyteremtéssel kapcsolatban. Köröstarcsához 
megjegyzésként az van írva, hogy nem fogadták a megkeresést. Szeretne magyarázatot
kérni, hogy miért nem lett fogadva az e-mail.
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Nosza József polgármester elmondja, hogy nem az van odaírva, hogy nem fogadták az e-
mailt, hanem, hogy más címre irányítva. A Polgármesteri Hivatal e-mail címe kb 1 éve
megváltozott, ami a honlapon is rajta van. A Békés Megyei Hírlapnál ezt nem tudták.
Elmondja, hogy a következő ülés az október 23-i ünnepi képviselő-testületi ülés lesz, 
ezt követően november 27-én lesz ülés az alábbi napirendi pontokkal:

N A P I R E N D

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről

Előadó: Nosza József polgármester

2. A Békési Hulladékgyűjtő Kft. tájékoztatója a települési szilárd hulladék gyűjtéséről és 
szállításáról. A 2009. évi díjtétel megállapítása. 
 Előadó: Pataki Attila ügyvezető
   Nosza József polgármester 

3. Az önkormányzat 3/4 évi pénzügyi helyzetének értékelése
Előadó: Nosza József polgármester

4. Helyi adórendeletek felülvizsgálata
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző

5. Az önkormányzat 2009. évi költségvetési koncepciója
Előadó: Nosza József polgármester

6. Az önkormányzat 2008. évi költségvetési rendeletének módosítása
Előadó: Nosza József polgármester

7. Az önkormányzat által megállapított díjtételek felülvizsgálata. 
 Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző 

8. A képviselő-testület 2009. I. félévi munkatervének elkészítése
Előadó: Nosza József polgármester

9. Bejelentések

Ezt követően mindenkinek megköszöni a megjelenést, hozzászólást és az ülést 
befejezettnek nyilvánítja.

K. m. f.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna Nosza József
jegyző polgármester

19


	N A P I R E N D

